

Disclosure of Material Information

الإفصاح عن معلومات جوهرية

Al Anwar Ceramic Tiles Company SAOG advises the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the Investors community that Mr. Sanjay Koul, General Manager has resigned from the services of the company due to personal reasons. The Board of Directors have accepted his resignation dated 28th July, 2019 and he has been subsequently relieved.

أفادت شركة الأنوار لبلاط السيراميك (ش.م.ع.ع) الهيئة العامة لسوق المال وجميع المستثمرين أن الفاضل/ سانجاي كول ، المدير العام قد استقال من خدمات الشركة لأسباب شخصية. وقد قُبلت استقالته من قِبل مجلس الإدارة إعتباراً من تاريخ 28 يوليو 2019 وتم إعفاؤه من منصبه

The Board of Directors have appointed Mr. A.Suresh as the Acting CEO of the company with immediate effect. Mr. Suresh is currently the Chief Financial Officer of the Company.

قام مجلس الإدارة بتعيين الفاضل/ أ. سوريش كرئيس تنفيذي للشركة بالوكالة إعتباراً من تاريخه، علماً أن الفاضل/أ. سوريش يشغل حالياً وظيفة المدير التنفيذي المالي بالشركة.

Mr. Suresh has been with the company for over 22 years and has an overall experience of over 26 years in the manufacturing sector.

يعمل السيد سوريش بالشركة لأكثر من 22 عاماً ولديه خبرة شاملة لأكثر من 26 عاماً في قطاع التصنيع.


A. Shamsuddin
Director of the Board

Date : September 23, 2019



أ- شمس الدين
عضو مجلس الإدارة

التاريخ : 23 سبتمبر 2019